
  Styremøte 10-2016 
 

Dato: Onsdag 5.10.2016 kl 2000 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Trond, Ketil, Grethe, Bjørn, Reidun, Jomar, Inger, Christian og Katinka 
Andre til stede: Roy Ketil Røstad og Raymon Stranden 
Fraværende:  
Innkalt med mail sms 4/10 og 5/10 
 
Nye saker: 
 
74/16 Godkjenning siste referat 
Enstemmig godkjent 

 
75/16 Orientering turløyper. Raymon og Roy deltar. 
Det informeres om den nye hesteløypa, og generelt litt om turveiene. 
Avtaleutkastet som skal fremlegges for kommunestyret blir opplest. 
Avtalen er mellom kommunen og hestefolket. I kommunen er det et punkt som berører 
hesteløypa, som ikke er laget enda. Kommunen er villig til å gi hestefolket et tilskudd til 
opparbeidelse av denne, mot at hestefolket da ikke benytter deler av turveiene. 
Utfordringen for hestefolket er at kommunen ikke kan gi tilskudd til privatpersoner, og 
kommunen og hestefolket ønsker at Ørland Travklubb signerer kontrakten, tar i mot 
tilskuddet og ordner regnskapet. 
Ørland Travklubb vil kun bli et mellomledd på tilskuddet, men skal ikke ha noen økonomiske 
eller praktiske heftelser med dette. 
 
Ørland Travklubb vedtar å signere fremlagte avtale (fremlagt på dagens styremøte). Det blir 
klargjort for partene at Ørland Travklubb ikke bidrar økonomisk utover tilskuddet fra Ørland 
Kommune. Det vil heller ikke bli pålagt Ørland Travklubbs medlemmer dugnadsplikt. 
Formann i Ørland Travklubb signerer avtalen, etter evt. godkjenning og aksept av avtale i 
kommunestyre. 
 
76/16 Bruk av rettstrekk med dekk 
Vi har et tidligere vedtak på at trekking av dekk ikke skal skje på rettbanen eller rundbanen. 
Vedtaket står videre. 
Da det er blitt en del hull i dekkløypa, er det bestilt grus for til denne. 
 
77/16 Høstkonferansen MNTF 30.10 
Trond og Christian drar. 
 
78/16 Til Start 15.10.16 
Invitasjon er lagt ut på hjemmesiden. Det er også lagt ut arrangement på FB, samt at 
invitasjoner er sendt ut på mail til deltakerne. Det er satt påmeldingsfrist 10.10, da vi trenger 
å beregne hvor mye mat som skal lages. 
Per nå er det påmeldt 9-10 hester og 12 personer 
Kjøkken – Tonje, sekretær – Christian, Bjørn, Jomar. 
Katinka tar i mot DNT og treningsveileder. 
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79/16 Lokalkjøring 8.10.16 
23 hester meldt + 9 ponnier. 
Vi vedtar å kjøre løp med 2 hester. 
Det blir 5 løp, 2 ponniløp, 1 galoppløp, 1 rutineløp og Hovedsponsorløp. 
 
Hovedsponsorløpet må kjøres før kl 1500 for at alle hovedsponsorene skal få til å delta. 
 
Måltårn: Reidun, Bjørn H? og Torild 
Dommertårn: Arne, Ole J og Johnny 
Bane: Thore P 
Hovedstartere: Knut? 
Vekta: ? 
Plassjef: Arild? 
Pengepremier: Katinka 
Deltakerpremier rutineløp: AG v/ Katinka 
Dekken: Jomar 
Annonse: Katinka 
Kjøkken: Arrangementskom. 
 
80/16 Renovering av tårn 
Trond orienterer. 
Rædergård Entreprenør informerte oss om at de ikke hadde mulighet til å ta oppdraget. 
 
Vedr tilbudet fra Golski: 
Vi hadde fått priset inn Steni grunnmursplater og ikke veggplater. 
Veggplatene er dyrere, men har dobbelt så lang garanti (40 år) og er tykkere. 
Skifte av plater gjør at prisen blir 30 000 mer. Totalt kommer det seg på 235’. 
 
 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


